

六福村主題樂園
Lefoo Village Theme Park

水晶教堂
Beimen Crystal Church

井仔腳瓦盤鹽田
Jingzaijiao Tile-paved Salt Fields

臺北101
Tapei101

饒河夜市
Raohe Night Market



JOYOUS TAIWAN TOUR + TWIN THEME PARK

歡樂臺灣+雙樂園之旅 (桃園/臺北/新竹/臺南/南投/臺中)

7 Days 6 Nights 七天六夜

南方假期 (馬) 有限公司 185507-H KPK/LN-1648 KDN#00012 GST NO: 000815071232

Z. G. Nan Fang Holidays (M) Sdn. Bhd.

38-6-1 (6th Floor), Jalan 4/91, Taman Shamelin Perkasa, 56100 Cheras, Kuala Lumpur.

(Tour) Tel: (6)03-9283 0788

Fax: (6)03-9282 0188

(Operations) Tel: (6)03-9283 9188

Fax: (6)03-9282 9188

(Ticketing) Tel: (6)03-9283 2788

Fax: (6)03-9282 0188

Website: <http://www.nanfang.com.my>

Email: zgnf@nanfang.com.my



第一天 吉隆坡 → 台北 (桃园)

(一/一/一)

搭乘客机飞往台北桃园机场。

- **桃園夜市** - 位於桃園區中正路旁, 由中正一街、正康二街和北埔路包夾而成, 每日夜幕垂降, 綿延的巷弄陸續燈火通明, 成為民眾夜間休閒消磨時間的好去處。

第二天 桃园 - 台北 - 新竹

(早/一/晚)

- **野柳** - 觀賞奇形怪狀的天然石朔, 各式各樣的石頭造形全是渾然天成, 如女王頭和神仙鞋等。
- **九份** - 是電影“悲情城市”的攝影場地, 尚存舊時居民生活舊礦場的獨特氣息, 這裡的風味小吃也不容錯過, 如阿婆丸子湯、九份山藥湯等。
- **六福村主題樂園 (含大門票)** - 台灣著名的複合式主題遊樂園, 4 個主題: 阿拉伯皇宮、美国大西部、南太平洋和非洲部落各有各的特色, 適合全家大小旅遊休閒。
**** 夜宿關西六福莊生態渡假旅館 (以非洲生態為主題之亞洲唯一生態渡假旅館, 讓您入住能有新鮮的體驗)**

第三天 新竹 - 台南

(早/午/晚)

- **井仔腳瓦盤鹽田** - 是北門的第一座鹽田, 也是現存最古老的瓦盤鹽田遺址, 遊客在此可體驗傳統曬鹽的樂趣, 是一處適合親子同遊的深度景點。
- **水晶教堂** - 是台灣第一個以婚紗主題設計的白色水晶教堂, 一座仿關島海之教 St. Laguna Chapel 而建的水晶教堂, 它優雅的矗立在水中, 白色倒影如夢似幻, 感受來自異國的浪漫。
- **大坑休閒農場 (若出发时适逢水果季节, 客人可自费採果)** - 大坑休閒農場內擁有佔地 500 坪的山泉 SPA 水療浴場, 提供三溫暖泡湯池和戲水池, 讓您享受山林泡湯的空間與樂趣。
**** 如大坑農場房滿, 將以其它同等級農場代替**

第四天 台南 - 南投

(早/午/晚)

- **清境农场「青青草原」(含大門票)** - 青青草原是清境农场人气最旺的景点, 海拔 1800 米, 是世界极为少见的高海拔草原。
- **天空步道** - 是全台首條最高無障礙高山空中步道, 全長 1.2 公里、寬 2.5 公尺。

第五天 南投 - 台中

(早/午/一)

- **九族文化村 (含大門票)** - 結合了游乐、原住民文化、山地歌舞秀、歐洲花園、多項功能的复合式游乐园区, 是设施最多, 最好玩, 全家亲子欢度假期的好去处。喜欢刺激者可以选择自由落體 UFO、懸吊式运销飞车。
- **日月潭 + 铁马行 (不含船遊)** - 台灣最大的淡水湖, 面積 793 公頃, 全湖被拉魯島一分為二, 南部狀似月, 北部狀似太陽, 日月潭亦因此得名。
- **文武廟** - 以供奉孔子與關帝為主。文武廟建於 1932 年, 位於日月潭的北山腰上, 廟宇依山方向而建, 氣勢宏偉。
- **山地特產中心** - 銷售台灣原住民所土特產品。
- **逢甲夜市** - 据称是台湾最大的夜市, 毗邻着名的逢甲大学。在此遊客可購買物美價廉的流行服飾。

第六天 台中 - 台北

(早/午/一)

- **波羅城堡鳳梨酥 DIY** - 体验自制凤梨酥。
- **天祿藝術中心** - 又称为貔貅, 是中华民间传统招财除煞的吉祥宝物。
- **台北 101 購物中心 (不含登观景台)** - 台灣首座頂級國際購物中心: 精品、時尚、潮流中心。
- **五分埔** - 是台灣規模最大的服飾批發商圈, 讓您一次滿足質好價低的服飾新裝採購。
- **饒河夜市** - 是臺北市最早的觀光夜市, 規模並不大, 攤位非常集中, 只要是常來的熟客, 很快就可以找到自己想吃攤位, 非常方便。

第七天 台北 (桃园) → 吉隆坡

(早/一/一)

乘搭客机飞返美丽家园吉隆坡。

Day 01 Kuala Lumpur → Taipei (Taoyuan)

(--/ --/ --)

Assemble at airport for flight direct to Taoyuan.

- **Taoyuan Night Market** - may find food stalls mainly on Beipu Rd., while Zhengkang Rd. and Zhongzhen Rd. are occupied with shops and stores for clothing, accessories, books, shoes and others.

Day 02 Taoyuan - Taipei - Hsinchu

(B/ --/ D)

- **Yehliu** - Well known for its wide selection of distinctive rock formations that are formed over the decades of continuous sea erosion such as The Queen's Head, The Fairy's Shoe and more.
- **Chiufen** - It's a charming little town situated in the mountainous area north of Taipei and it reflects the old atmosphere of 1930s Taiwan which is rich in decorative old teahouses, Japanese-style homes and narrow lanes.
- **Lefoo Village Theme Park (include main entrance ticket)** - Taiwan's famous amusement theme park which include 4 theme areas : "Arabian Kingdom", "Wild West", "South Pacific" and "African Safari", suits well for whole family. **** stay overnight at Lefoo Resort Guanshi (the only African eco-themed hotel at Asia)**

Day 03 Hsinchu - Tainan

(B/ L/ D)

- **Jingzaijiao Tile-paved Salt Fields** - is the first and oldest existing Salt Fields ruins at Beimen where visitors can experience the traditional salt drying.
- **Crystal Church** - Taiwan's first theme design with white crystal wedding chapel; an imitation of Guam Sea church St. Laguna Chapel which stands elegantly in the water, white reflection dreamy, romantic feeling from exotic.
- **Dakeng Leisure Farm (if the travel period meet the fruit season, you may enjoy the fruit picking at own expenses)** - Dakeng Leisure Farm has a 500 square feet spring spa and offers three warm soaking pools and a paddling pool for you to enjoy the space and fun of the forest.
**** If the event of Dakeng Leisure Farm rooms being unavailable, will replace it with a similar grade accommodation.**

Day 04 Tainan - Nantou

(B/ L/ D)

- **Cingjing Farm "Evergreen Grasslands" - sheep castle (include main entrance ticket)** - Green Grasslands is the most popular attractions at Cingjing Farm, 1,800 meters above sea level, is the world's extremely rare high-altitude grasslands.
- **Cingjing Skywalk** - It is the first highest accessible mountain alleyway in Taiwan with a total length of 1.2 kilometers and a width of 2.5 meters.

Day 05 Nantou - Taichung

(B/ L/ --)

- **Formosan Aboriginal Culture Village (include main entrance ticket)** - combined with amusement, Aboriginal culture, local performance, European Garden and complex amusement park area, is the most facilities and fun spot for family.
- **Sun Moon Lake + cycling tour (boat ride not include)** - the largest freshwater lake in Taiwan, covering an area of 793 hectares, is divided into two parts by the Lalu Island. The southern part resembles the moon, the northern part resembles the sun and the Sun Moon Lake gets its name.
- **Wen Wu Temple** - a beautiful temple dedicated to Confucius, Guan Gong and Yue Fei.
- **Aboriginal Product House** - a retail shop for Taiwan aboriginal product.
- **Feng Jia Night Market** - claimed to be the largest night market in Taiwan located next to famous Feng Chia University.

Day 06 Taichung - Taipei

(B/ L/ --)

- **Pineapple Cake DIY** - enjoy DIY pineapple cake activity.
- **Tianlu Art Centre** - a retail shop for Tianlu statue that believes to bring good luck and prosperities to the owner.
- **Taipei 101 Shopping Mall (observatory by own expenses)** - It is a shopping hub for glamour goodies located in the city center.
- **Wufenpu** - The largest garment wholesale market in Taipei.
- **Raohe Night Market** - one of the oldest night markets in Taipei that offers variety of local scrumptious dishes and snacks.

Day 07 Taipei (Taoyuan) → Kuala Lumpur

(B/ --/ --)

Transfer to airport for your pleasant flight back to Kuala Lumpur.

* The itinerary is subject to the final discretion of the Land Operator

7 Days 6 Nights JOYOUS TAIWAN TOUR + TWIN THEME PARK

(Taoyuan/ Taipei/ Hsinchu/ Tainan/ Nantou/ Taichung)

Tour Code: 7TTW-1_CI

7 天 6 晚 欢乐台湾 + 双乐园之旅 (桃園/ 台北/ 新竹/ 台南/ 南投/ 台中)

Tour Highlights 行程特色

- ✦ **Experience the only African eco-themed hotel at Asia - Leofoo Resort Guanshi**
夜宿非洲生態為主題之亞洲唯一生態渡假旅館 - 關西六福莊生態渡假旅館
- ✦ **2 Theme Park: Leofoo Village Theme Park 六福村主題樂園, Formosan Aboriginal Culture Village 九族文化村**
- ✦ **DIY pineapple cake activity 体验自制凤梨酥**

Place of Visit 景點

Taoyuan 桃園	Taoyuan Night Market 桃園夜市, Pineapple Cake DIY 波羅城堡鳳梨酥 DIY
Taipei 台北	Yehliu 野柳, Chiufen 九份, Taipei 101 Shopping Mall (observatory by own expenses) 台北 101 購物中心 (不含登观景台), Wufenpu 五分埔, Raohe Night Market 饒河夜市
Hsinchu 新竹	Leofoo Village Theme Park 六福村主題樂園
Tainan 台南	Jingzaijiao Tile-paved Salt Fields 井仔腳瓦盤鹽田, Crystal Church 水晶教堂, Dakeng Leisure Farm 大坑休閒農場
Nantou 南投	Cingjing Farm "Evergreen Grasslands" - sheep castle (include main entrance ticket) 清境农场「青青草原」- 绵羊城堡 (含门票), Cingjing Skywalk 天空步道, Sun Moon Lake + cycling tour (boat ride not include) 日月潭 + 铁马行 (不含遊船), Wen Wu Temple 文武廟
Taichung 台中	Feng Jia Night Market 逢甲夜市

Day 1	Kuala Lumpur → Taipei (Taoyuan)	(--/--/--)	第一天	吉隆坡 → 台北 (桃園)	(--/--/--)
Day 2	Taoyuan – Taipei – Hsinchu	(B/--/D)	第二天	桃園 – 台北 – 新竹	(早/--/晚)
Day 3	Hsinchu – Tainan	(B/L/D)	第三天	新竹 – 台南	(早/午/晚)
Day 4	Tainan – Nantou	(B/L/D)	第四天	台南 – 南投	(早/午/晚)
Day 5	Nantou – Taichung	(B/L/--)	第五天	南投 – 台中	(早/午/--)
Day 6	Taichung – Taipei	(B/L/--)	第六天	台中 – 台北	(早/午/--)
Day 7	Taipei (Taoyuan) → Kuala Lumpur	(B/--/--)	第七天	台北 (桃園) → 吉隆坡	(早/--/--)

Hotel 酒店

Taoyuan: Century Hotel (1N)	4🌟/ similar
桃園 蜜月世紀大飯店	同级
Hsinchu Leofoo Resort Guanshi (1N)	5🌟/ similar
新竹 關西六福莊生態渡假旅館	同级
Tainan: Dakeng Leisure Farm (1N)	/ similar
台南 大坑休閒農場	同级
Nantou: Yi Mo Homestay (1N)	/ similar
南投 依默 (民宿)	同级
Taichung: Chanyee Hotelday (1N)	4🌟/ similar
台中 承億文旅台中鳥日子	同级
Taipei: Sinjhuang Chateau de Chine (1N)	5🌟/ similar
台北 新莊翰品	同级

Dining Highlights 风味

- Nostalgic Cuisine 金鳳樓懷舊料理
- Old Nostalgic Flavor 古早懷舊料理餐
- Steam Feast 巨大蒸籠宴
- Aboriginal Cuisine 原住民風味餐
- Shin Yeh Japanese Cuisine 欣葉日式料理自助餐

* If unavailable, will replace with local similar grade accommodation
* 酒店客满时, 本公司会提供当地相同等级住宿

Shopping Stop 购物站

- Aboriginal Product House 山地特產中心
- Tianlu Art Centre 天祿藝術中心

Tour Fare / 团费:		Departure Date / 出发日期:	
Airport Tax / 机场稅 (subject to change)	Tip for Guide and Driver 导游与司机小费	Agency Collection Fee 旅游社附加手续费	Travel Insurance 旅游保险费
RM	RM	RM	RM

***Flight Details (subject to change) / 航班时间:**

Day 1 KUL/TPE CI722 1440/1930 // Day 7 TPE/KUL CI721 0850/1330

* The itinerary are subject to the final discretion of the Land Operator, Photo for reference only
* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准, 图片只提供参考。